
Protokoll fört vid medlemsmöte i 
Gislaved-Västbo BK
Datum 2014 05 22
Klockan 18.00
Plats Klubbstugan

1. Mötet öppnas
Ordförande Brittmari U Mårtensson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande av röstlängden

3. Val av mötesordförande
Brittmari U Mårtensson valdes till ordförande för mötet.

4. Anmälan av protokollförare
Ulrika Egerhall valdes till sekreterare.

5. Fråga om medlemsmötet har blivit stadgeenligt utlyst
Svaret på den frågan besvarades med ett ja.

6. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes.

7. Justering av protokoll
Karin Lindh och Karolina af Trolle valdes till justeringsmän och tillika rösträknare.

8. Ekonomi
Karin Lindh redovisade följande siffror:  Bank 99301,66 kr  Kasa 1507 kr   Pg 8246,78 kr

9. Uppfyllande av uppdrag från årsmötet 2014
a. Mål/rambudget (2014) och preliminär rambudget (2015)
Ingrid Johansson läste upp styrelsens förslag på verksamhetsplan.
Verksamhetsplanen godkändes av mötet.
Brittmari U Mårtenson gick igenom budgeten. Den diskuterades och de som ville fick möjlighet 
att ställa frågor. Budgeten fastställdes av mötet.
Vi drog slutsatsen att vi alla behöver hjälpas åt med intäkter. Har du som medlem något förslag 
på hur vi kan tjäna pengar, hör av dig till styrelsen.

10. Rapport från sektorerna
a) utbildningssektorn



Ingrid berättade om kurserna som varit i vår. Det har fungerat bra. Nu fortsätter vi med 
valpträffar under sommaren. 
Vi har också bestämt att vi ska ha öppet hus på torsdagar, hundcafé med gofika. Information 
om vårt café finns som anslag vid stugan och på hemsidan.
b) tävlingssektorn
Solveig Karlsson berättade om den stundande elittävlingen i spår.

11. Övriga frågor
Inga övriga frågor men efter mötet bjöd Eje Elbe på en filmvisning om hur det gick till när stugan 
flyttades.

12. Mötet avslutas

Gislaved dag som ovan
Vid protokollet

Ulrika Egerhall

Justeras

Karin Lindh                                                Karolina af Trolle


